

# Referat fra bestyrelsesmøde

11. januar 2017 kl. 18:00, mødelokalet Christianslund

## Inviterede

Lene Høybye, formand  
Martin Okkerholm, næstformand  
Lisbet Holten Lambert, kasserer  
Steffan Stæhr Jørgensen, bestyrelsesmedlem  
Andreas Frøsting, sekretær

Lene N. Jørgensen, suppleant  
Allan Bau, suppleant

Martin Madsen, chefræner  
Anja Schou, svømmeskoleleder

## Orienterede

K-udvalget

## Fremmødte

Lene Høybye  
Martin Okkerholm  
Andreas Frøsting  
Lisbet Lambert  
Lene Jørgensen

## Dagsorden

### 1. Valg af ordstyrer

Lene Høybye

### 2. Valg af referent

Andreas Frøsting

### 3. Bestyrelsen

#### a. Generalforsamling

Lisbet vil tale med Danske Bank, så alle papirer til overdragelse ligger klar, samt tale med dem om hvordan vi kan formulere et punkt til vedtægterne vedr. tegningsberettigelse.

Trivselspolitik skal på dagsorden.

Lisbet prøver at have regnskab klar til mødet d. 8. februar.

#### b. NIF

Lene H har fået en mail om at vi skal betale leje for borde og stole der skal stilles op "ekstraordinært".

Der er forbundet udgifter med opgaven når kommunen stiller borde og stole op – men har vi selv frivillige, koster det os intet – har Lisbet aftalt.

Der står både stole i idrætscentret og i Nyborghallen. Evt. transport skal vi betale for.

NIF har også generalforsamling i marts måned. Lisbet er på valg og opfordrer en fra bestyrelsen til at stille op.

c. **DSUs generalforsamling**

Vi er traditionen tro inviteret. Denne gang i Horsens, 28. og 29. april.

Der bliver holdt oplæg, networket og ikke mindst løftet sløret for hvem der afholder hvilke stævner.

Generalforsamlingen er lørdag, med efterfølgende områdemøder.

Lene H deltager med Anja og Okkerholm.

d. **Facebook – retningslinjer?**

Trænerne ønsker selv at lave opslag for de stævner de deltager i. Martin siger, at det ikke nødvendigvis bliver "live", men efter stævnet.

Lene H sender oplæg vedr. Facebook fra netværkskurset rundt til bestyrelsen.

Andreas tænker lidt over en kort guide til gode billeder.

Punktet går igen på mødet efter generalforsamlingen.

e. **Idrætspris 2017**

Foregår fredag d. 31. marts. Alle er velkomne – men der er så vidt vides tilmelding.

#### 4. Svømmeskolen

a. **Skilte**

Anja ønsker beachflag og rollups. Andreas har hentet priser;

<http://www.lasertryk.dk/produkter/dat/beachflag/priser-paa-beachflag.aspx>

<http://www.lasertryk.dk/produkter/dat/udstillingssystemer/priser-paa-rollup-easy.aspx>

Lisbet opfordrer til at lave en liste med ønsker, der kan tages med ift. budget – og så handle derefter.

Andreas samler ønsker sammen og efter generalforsamlingen bliver emnet taget op igen.

b. **Kammeratskabspris**

Natascha på K-hajer har fået kammeratskabsprisen på 3.000,- til K-hajerne!

Fynske Bank står bag.

21. januar skal hele K-haj-holdet ind til den store sportsdag, hvor konkurrencen fortsætter.

c. **Trygfonden/Svømmeunionen**

Anja har søgt en redningsdukke og svømmefødder til maks. 10.000,-.

d. **Ur til vippebassin**

Anja argumenterer for at K-hajer, spot og masters- hold træner i vippebassinet, hvor det vil være rart at have.

Andreas sætter det på ønskelisten. Det koster 7-8.000,-.

**e. Plader**

Er ikke bestilt endnu.

**f. Fastelavn**

Der er inviteret til arrangementet. Der mangler lidt frivillige, men selve planlægningen er der styr på.

En del trænere er dog på uddannelse den dag, faktisk 12 stk.

Hele familien er velkommen i vandet efterfølgende.

Martin spørger til om træning i sportsbassinet skal aflyses. Anja mener ikke det bliver nødvendigt.

**g. Begynderklubmesterskab**

En gruppe af svømmeskoletrænerne arbejder på at få integreret begynderklubmesterskaberne bedre i klubmesterskaberne – i praksis at medaljeoverrækkelse for de mindste løber af stablen mens klubmesterskaberne afvikles for at minimere ventetid.

**h. Sommerspotkurser i juni**

Er oprettet og der er fundet trænere. Det er på skinner!

**i. Sommercamp**

Er kørende – der arbejdes i personale.

Konceptet er overnatning mandag – fredag med svømning hver dag fra 15 til 19:30.

Der arbejdes i samarbejde med andre vand-foreninger.

Overnatning bliver på 10.-klassecentret.

Ved svømning i åbent vand skal der bruges følgebåd – det arbejder Anja i.

**j. Diplomer til svømmeskolen**

Anja og Andreas sætter sig ned efter udgangen af februar.

**k. Skab til svømmefødder**

Der bliver bygget om for 300,- i skabet, så det bliver nemmere at få fødderne ind og ud. Det sker som følge af store problemer med oprydning.

**l. Folder om babysvømning og Nyborg Svømmeklub**

Vi skal bruge et overslag på pris af layout og tryk.

Andreas sætter den på ønskelisten.

**m. Svømmeskolen med i budget**

Anja ønsker et budget til svømmeskolen til mindre udgifter.

Vi tager drøftelsen ifbm. budgetoplæg.

**n. Trænertøj**

Afventer ifbm. sponsorkift.

**o. Uddannelse**

**i. Start2crawlkursus**

Der er afholdt et kursus – og det forløb rigtigt fint og der var god feedback bagefter. God underviser!

Der er endnu et kursus nu på lørdag med 22 ud af 24 mulige deltagere.

**5. Konkurrenceafdelingen**

**a. Sponsorsvøm**

25. april 2017!

Der er møde mandag d. 16. januar hvor detaljer koordineres.  
Lisbet, Helle Lorenzen, Lene J og Pia er tovholdere.

**b. Generelt**

**i. Træningslejre**

Martin arbejder videre med budget og vender tilbage.

**ii. Strategi**

Det er tidligere besluttet ikke at afholde strategiseminar i januar 2017.  
Punktet bliver taget op efter generalforsamlingen.

**6. K-udvalg**

**a. Generelt**

Der er styr på NÅC. Der arbejdes i evt. busser til transport af svømmere mellem hal og skole.

Der er to stævneansvarlige på NÅC.

Andreas henter tilbud på lydmixer og to headsets, da han på det kraftigste anbefaler at det nuværende bliver skiftet.

**7. Økonomi**

**a. Regnskab 2016**

Lisbet håber at have regnskab klar til næste møde.

**b. Indkøb af udstyr**

Andreas samler ønskeseddel sammen – skriv til ham!

## Status på aftalte opgaver

Herunder findes kort oversigt over praktiske ting der er aftalt og mangler udførelse – men som sådan ikke kræver diskussion i bestyrelsen.

De bliver stående her til de bliver udført, der bliver meldt tilbage til bestyrelsen eller de tages op igen.

### Eltid

Andreas arbejder på en god opbevaringsløsning til hele eltidssystemet.

### Folie til at dække vindue ved klublokale

Andreas.

### Multibassin i havnen

Afventer.

### Trivselspolitik

Lene H har noget i støbeskeen og arbejder på et udkast.

### Værelokale

Installation af Chromecast og Wii, Andreas.

### Møde omkring fælles materiel

Deltagere; Anja, Lene H, Keld.

K+ - arbejdsgruppe

Martin Madsen, Anja og 2x Lene.

## Kommende møder

- 8. februar kl. 18.
- 7. marts 2017, Generalforsamling
  - Deadline til indkaldelsen 19. februar.
  - Forslag skal være Lene H i hænde senest 27. februar.